
Protokoll från styrelsemöte i POMS – Habiliteringspsykologernas 

yrkesförening den 3:e december 2010 

 

1.Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 

2. Dagordningen godkänns. 

 

3. Styrelsen konstituerade sig: 

Ordförande Kristina 

Vice Karin Lundqvist 

Kassör Kristina Lindberg från 20110401, tillika firmatecknare. 

Webmaster Mattias Eriksson 

Redaktör Lena Holm 

Sekreterare/YFN  Tobias Skog 

Konferenssamordnare Stefan Lycknert 

Ledamot Susanne Fejne 

Ledamot Ingalill Tjulander, kassör t.o.m. 20110331 

 

4. Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

5. Konferens 

Stefan har undersökt fler förslag på internationella föreläsare med kunskap kring behandling för vår 

målgrupp. T.ex Nigel Beail, Roger Banks, Anthony Bateman som kan ha ett helhetsperspektiv när det 

gäller behandling.  

Vi lyfter upp frågan till eftermiddagen och mötet med konferensgruppen. 

6. Information från YFN och psykologstudent -10 i Göteborg där Tobias deltog som representant för 

Habiliteringspsykologerna. Den stora frågan för Yrkesföreningarnas nätverk är idag den kommande 

omorganisationen inom Psykologförbundet och vilken roll yrkesföreningarna kommer få i den. Det är 

viktigt att yrkesföreningarna själva får vara med och forma denna. 

7. Karin informerade från Neuropsykologernas yrkesförenings konferensdagar ”Förändra (syn på) 

hjärnan. Neurohabilitering och plasticitet i nytt ljus.” Hon kommer publicera en rapport i POMS-

bladet. 



8. Mötestider för 2011 bokades: 18 februari, 13 maj, 9 september. 

Lunchpaus 

9. Möte med konferensgruppen, representerad av Johan Swahn. 

Gruppen har haft två träffar. Diskussionerna har rört plats och innehåll.  

Datum blir preliminärt 12-14 oktober. Middag andra dagen som ingår.  Helst räkna på 80 deltagare 

eller lägre när man lägger budget. 

Johan gick igenom tänkta möjliga föreläsare.  

Gruppen har tagit kontakt med chefen för Stockholms Habilitering angående stöd från den 

organisationen.  

10. Kristina N drogutvärdering av endagarskonferensen. Klart övervägande positiva omdömen, de var 

nöjda med föreläsarna. Flera tyckte dock att innehållet inte fullt levde upp till titeln ”för vår 

målgrupp”.  

11. Mötet avslutades 

 

 

För styrelsen Justeras 

 

Tobias Skog Kristina Nilsson 


